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В статье проанализированы проблемы правового регулирования дистанционного электронного голосования, в том числе в части 
международных стандартов такого голосования, рассмотрены подходы федерального законодателя к его регулированию, проблемы со-
блюдения принципов организации выборов при дистанционном электронном голосовании; внедрение ДЭГ охарактеризовано как новый 
вызов избирательной системе, которой необходимо обеспечить соблюдение общепризнанных принципов демократических выборов.
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The article analyses the problems of legal regulation of remote electronic voting, including in terms of international standards for the voting, considers 
the approaches of the federal legislator to its regulation, the problems of observing the principles of organizing elections in remote electronic 
voting; the introduction of the remote electronic voting (REV) is characterized as a new challenge to the electoral system, which needs to ensure 
the observance of the generally recognized principles of democratic elections.
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